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Boligudvalget

Til:

Dato:

Økonomi- og erhvervsministeren

15. maj 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del – spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 125
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor Økonomi- og Erhvervsstyrelsen ikke 
har haft en elektronisk løsning klar, så håndværkerne har haft mulighed for at 
sende deres regninger ind til statens renoveringspulje elektronisk fra første 
dag og vil ministeren sikre, at en sådan ordning etableres omgående?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elpecl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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